
 

  

 

2023-2024 年度 

活動目標    ( Target) : (1)讓幼兒認識太陽與我們的關係。                                                                    

(2)探索太陽的外貌，感受太陽的光明和溫暖。  

(3)讓幼兒以美藝媒材製作太陽模型，並分享個人感受和得著。 

(1) Let children understand the relationship between the sun and us. 

(2) Explore the appearance of the sun and feel its light and warmth. 

(3) Let children use art media to make a sun model and share their  

personal feelings and gains. 

N.3 班參觀童創探知館 

老師早前帶領幼兒到童創探知館進行有關「太陽」天文的活動。過程中能讓幼兒置身於天文大帳幕，觀

看投影天像，幼兒表現興奮投入，對太陽和月亮的天像感興趣，並能認識太陽與我們的關係。此外，幼

兒喜歡進行創作活動，能以美藝媒材製作星球，並能樂於與同伴分享個人感受。 

The teacher led the children to the Hong Kong Society For The Protection Of Children S.T.E.A.M. for 

Children Wonderland to conduct activities related to sun astronomy. During the process, the children were 

immersed in a large astronomical dome, where they could watch projected celestial images. The children 

were excited and engaged, showing interest in the images of the Sun and the Moon. They also gained much 

班    級    ( Class ) : N3 

參觀地點 ( Location ) : 香港保護兒童會童創探知館 
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